
سرمربی استقلال گفت: دیدار با آلومینیوم با توجه به انرژی ای 
که بازی با سپاهان و فولاد از تیمش گرفته بود، دشوار شد. 

 دیدار با آلومینیوم 
استقلال پنجشنبه شب در چارچوب هفته بیست وهشتم 
لیگ برتر مقابل آلومینیوم اراک به تساوی بدون گل رسید. 
فرهاد مجیدی، پس از بازی اظهارکرد: بازی بسیار خوب 
به خصوص در دقایق پایانی بود. در ۲۵، ۳۰ دقیقه آخر فوق العاده 
بازی کردیم و از بازیکنان تیمم ممنونم. قهرمانی را به هواداران 
استقلال تبریک می گویم. امیدوارم این قهرمانی ها تداوم داشته 
باشد. می دانستیم بازی با سپاهان و فولاد انرژی زیادی از تیم ما 
گرفته بود و در بازی دادن به برخی بازیکنان  مانند حردانی تردید 
داشتیم. از او ممنونم که با مصدومیت یک نیمه برای ما بازی 
کرد. او افزود: اکثر بازیکنان در مرز آسیب دیدگی هستند و باید 
در دو بازی آینده از آنها مراقبت کنیم و آن بازی ها را با پیروزی 
پشت سر بگذاریم. سرمربی استقلال در پاسخ به این سوال که 
چرا از ابتدای بازی به آلومینیوم فشار نیاوردند، ادامه داد: شرایط 
بازی ایجاب می کرد. تیم آلومینیوم با یک سیستم -۱ -۳ ۶ بازی 
می کرد و لایه های دفاعی زیادی داشتند. در نیمه دوم سعی 
کردیم سیستم تیم مان را عوض کنیم. تیم من هفته به هفته 
بهتر می شود. وقتی یک تیمی پیشرفت می کند قابل تقدیر است 

و یعنی به اهداف مان رسیدیم. تیم آلومینیوم زحمت کش و 
دونده بود و در کل به هر ۲ تیم تبریک می گویم. 

 صدا و سیما 
مجیدی در ادامه وقتی خبرنگار برنامه »فوتبال 
برتر« قصد سوال پرسیدن داشت، پاسخ او را نداد و 

بیان کرد: جواب سوال »فوتبال برتر« را نمی دهم. 
وقاحت در چه حد که تصویر کاپیتان من 

را محو می کنید، هیچ وقت جواب شما را 
نمی دهم. با چه رویی این کار را می کنید. 

من دوست نداشتم خیلی حرف بزنم 
گفتن  برای  حرف  خیلی  وگرنه 
است و بگویم چه نهادهایی به ما 
فشار آوردند که در برنامه شما 
صحبت کنم اما قبول نکردم. اگر 
دوست داشتید، بیایید تا توضیح 

بدهم. آخر فصل خیلی مسائل را 
عنوان می کنم. هیچ بایدی وجود 

ندارد. من فرزند »حجازی« هستم پس 
نمی توانید مجبورم کنید، بگویید که باید به این 

برنامه بیایید.

 ابتدای فصل
او درباره جدی گرفته نشدن استقلال در ابتدای فصل 
اظهارکرد: من قبلا گفتم که به خیلی ها اهمیت نمی دهم. هفته 
اول ۲۰، ۳۰ خبرنگار بودند اما الان پنج  تا هم نمی شوید. من به 
بازیکنانم هم گفتم که تمام تمرکزم را برای هدفم گذاشتم. 
بازیکنان سهم عمده ای در این موفقیت داشتند که از 
تک تک شان ممنونم. عامل موفقیت ما این بود که به 
خیلی ها کار نداشتیم. با ناخودی ها کار ندارم و درباره 
خودی ها صحبت می کنم. اصلا به آنها توجه نکردم و 
تمرکزم را روی کارم گذاشتم. از کادرم آقای مصطفوی، 
پین، غلامپور و... تشکر می کنم. سهم عمده 

موفقیت بازیکنان و مدیریت باشگاه است. 
 سهم قهرمانی 

سرمربی استقلال در پاسخ به این سوال 
که پس سهم او در قهرمانی تیمش چیست؟ 
توضیح داد: من مربی جوانی هستم و اول 
کارم است. من باید بیشتر تلاش کنم تا مربی 

بهتری شوم.
 تیم ملی امید 

مجیدی در پایان در پاسخ به این سوال که 
آیا ملی پوشان امیدش را در اختیار مهدوی کیا 
قرار می دهد؟ گفت: من با هماهنگی ای که با 
آقامهدی داشتم، بازیکنانم را باتوجه به نیاز 

تیم ملی امید، در اختیارشان قرار می دهم. 

فرهاد مجیدی: 

فرزند »حجازی« هستم پس نمی توانید مجبورم کنید
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دیدگــــــاه
»عزیزی خادم« در مجمع رأی می آورد 

    بستر، بستر عجیبی است. من با صراحت می گویم، 
عزیزی خادم فدراسیونی تحویل گرفت که با چندین پرونده 
رودررو بود. پرونده اول این بود که به خاطر قراردادی که با آقای 
»ویلموس« بسته شده بود، دیون زیادی روی دست فدراسیون 
مانده بود که تا آستانه تعلیق و محرومیت قرار گرفته بودیم 
که البته همچنان این پرونده باز است و فدراسیون فوتبال را 
تهدید می کند. از آن طرف حکمی برای گرفتن ساختمان 
فدراسیون فوتبال صادر شد. از آن طرف تیم های جوانان، 
امید و بانوان مان در حالت بلاتکلیفی و بی پولی سرمی کردند. 
داوران ما دریافتی نداشتند و با حداقل ها قضاوت می کردند. 
لیگ مان دچار حوادثی شده بود و مشکلات عدیده خودش 
را داشت. بستر ناآرامی در فوتبال وجود داشت تا جایی که 
فراموش نکنیم ما برای البسه و کفش مصیبت داشتیم. ما 
برای اینکه چه بپوشیم مصیبت و مشکل داشتیم. علاوه بر 
اینها شکست های پشت سر هم در مقدماتی جام جهانی و تا 
جایی که حتی خوش باوران هم باورشان را از دست داده بودند 
و می گفتند ما دیگر به جام جهانی نخواهیم رفت. خیلی کارمان 
سخت شده بود. تا اینکه عزیزی خادم در این شرایط سکان 
فدراسیون را برعهده گرفت و کار را شروع کرد. او از اسکوچیچ 
حمایت کرد، پول به فدراسیون آورد، ریش گرو گذاشت و از 
دولت و جاهای مختلف کمک گرفت. شرایط را برای موفقیت 
تیم فراهم کرد. در طول تاریخ با این امتیاز برای اولین بار ما با 
اقتدار به جام جهانی صعود کردیم. او از نظر مالی آرامشی را 
به سیستم برگرداند. از نیروهای کارآمد استفاده کرد؛ کریم 
باقری را کنار اسکوچیچ گذاشت، مهدی مهدوی کیا را در تیم 
امید گذاشت. این اتفاقات در عرض ۱۰ ماه، کار بسیار سخت 
و پرتلاشی به وجود آمد. از بام تا شام این آدم می دوید و در 
فدراسیون کار می کرد. مسابقات لیگ را برگزار می کرد. همان 
موقع برای قرارداد کمپ به کیش می رفت. ناگهان در چنین 
شرایطی آقایان جمع می شوند و می گویند ایشان باید عزل 
شود! چرا؟ چون از کلماتی استفاده می کند که غیرمتعارف 
است و دوم اینکه پاداش داده است! برادران و عزیزان من، 
شماها که یکی، دوتای تان بیشتر در فوتبال غوطه نخوردید. 
چگونه است که این کارنامه را نمی بینید ولی ۲ تا نقطه ضعف 
را می بینید؟ چرا به بازرس فنی و مالی مجمع، اجازه ندادید 
شرایط را بررسی و تجزیه تحلیل کنند؟! و براساس آن گزارش 
به کمیته اخلاق بگویید و کمیته اخلاق قبل از عزل شما این 
حکم را می داد. چرا حالا که قرار است به مجمع برود و در آنجا 
تصمیم گیری شود، کمیته اخلاق یکدفعه بیدار می شود و 
حکم محرومیت دوساله به ایشان می دهد؟ این چه بستری 
بود که بوی اخلاق، صداقت و وفا به مدیریت خادم نمی دادند. 
شاید یک خودبزرگ بینی در عزیزی خادم است که می تواند 
برای او آفت باشد، اما عزیزی خادم چه در فدراسیون بماند یا 
نماند، آدمی است که رشد خواهد کرد چون پرتلاش و پرکار 
است. او شب و روز خود را برای فکرکردن و کارکردن می گذارد، 
ولی باید باور کند که بزرگ نمایی کردن و بزرگ جلوه دادن 
عملکرد خوب نیست. من مطمئنم عزیزی خادم در مجمع 
رأی می آورد. به خاطر همین با دستپاچگی کمیته اخلاق آمده 
یک چنین حکمی داده است.. من فکر می کنم مجمع، اعضای 

هیات رئیسه را هم عزل خواهد کرد. 

فارس: دراگان اسکوچیچ اعلام کرده ۲ دستیار ایرانی و 
خارجی به کادرفنی تیم ملی فوتبال کشورمان اضافه خواهند 
شد. در حالی انتظار می رفت این دو دستیار در اردوی بعدی 
حضور داشته باشند، حمید استیلی مدیر تیم ملی فوتبال اعلام 
کرد که آنها در اردوی خردادماه حضور نخواهند داشت و بعدا 
اضافه می شوند. تیم ملی فوتبال کشورمان در خردادماه ۲ بازی 

تدارکاتی در کانادا مقابل کانادا و اکوادور خواهد داشت. 
تسنیم: گلزنی ملی پوش فوتسال ایران، بنفیکا را در بازی 
فینال جام حذفی پرتغال برابر رقیب دیرینه قرار داد. تیم فوتسال 
بنفیکا در مرحله نیمه نهایی جام حذفی پرتغال، به مصاف تیم 
ماریتیمو رفت و به برتری دشوار ۳ بر ۲ دست یافت. حسین 
طیبی، کاپیتان تیم ملی کشورمان گل نخست بنفیکا را در 
دقیقه 8 به ثمر رساند. یاران طیبی با این برد، خود را به فینال 
جام حذفی رساندند و روز شنبه، برای کسب عنوان قهرمانی 

بازی ها مقابل اسپورتینگ صف آرایی می کنند. 

فوتــــبالداخلی

امیرعابدینی
مدیرعامل سابق پرسپولیس 

 

صادق درودگر، رئیس کمیته بازاریابی فدراسیون مهمان 
تلفنی ورزش ومردم بود که صحبت هایی را با سعید فتاحی انجام 
داد. وی با تبریک قهرمانی استقلال، اظهارداشت: در تمامی 
لیگ ها باشگاه ها خودشان صاحب استادیوم هستند و تبلیغات 
دارند خوب بود که در ایران هم این کار انجام می شد. وی افزود: 
ما دوره هایی را گذاشتیم و ابزار لازم را پیش بینی کرده بودیم اما 
به شرایط کرونا برخوردیم . نمایندگان AFC کلاس هایی را برای 
مدیران بازاریابی باشگاه ها انجام دادند. درآمد تبلیغات محیطی 
از سال ۹۶ که ۱۷ میلیارد تومان بود در سال های بعد افزایش 

یافت و به 8۵ میلیارد، ۱۴۰ میلیارد و در مزایده کف قرارداد 
۱8۰ میلیارد رسید که امسال این رقم افزایش داشت. درودگر 
خاطرنشان کرد: این افزایش رقم تابع شرایط لیگ و تلاش باشگاه 
استقلال بود. در هیات رئیسه سازمان لیگ ما باید مدلی طراحی 
کنید که باشگاه ها وارد این کار شوند و اعلام آمادگی کنند. با 
باشگاه ها صحبت کردیم ۵ درخواست ما رسیده است و در نظر 
داریم در جلسه پیش رو در خصوص ساماندهی تبلیغات محیطی 
صحبت کنیم. رئیس کمیته بازاریابی فدراسیون فوتبال همچنین 
به پرداخت طلب پرسپولیس اشاره کرد و گفت: این باشگاه در بدو 

قرارداد بدهی هایش تسویه شد، کارگزار استقلال تعهداتی داشت 
که فقط یک مورد را انجام داد. این موضوع در مجرای قانونی در 
حال پیگیری است. وی در واکنش به اظهارات فتاحی که گفت 
شما با پرسپولیس شریک هستید، تصریح کرد: این اتفاق به 
سازمان لیگ ربطی ندارد، شرکت طرف قرارداد پرسپولیس 
مشخص و مجری تبلیغات محیطی شرکت دیگری است. ما هیچ 
ارتباط کاری نداریم و یک تبلیغ هم برای پرسپولیس نگرفتیم، 
هرچند باشگاه ها بخواهند می توانیم به آنها کمک کنیم. درودگر 
ادامه داد: من نمی دانم چرا آقای فتاحی اصرار دارد مصاحبه های 
ما را به استقلال ربط دهد؟ این طور نیست؛ اگر مسئول حقوقی 
ما مصاحبه می کند که استقلال باید طلب خود را پرداخت کند 
وقتی هر چهار روز یکبار بازی انجام می شود ممکن است مصاحبه 

قبل یا بعد از بازی های استقلال باشد. 

صادق درودگر: 
حتی یک تبلیغ هم برای پرسپولیس نگرفتیم 

آرمان ملی: دیدار های هفته بیست وهشتم لیگ برتر در حالی 
برگزار شد که تقابل تیم های پرسپولیس و تراکتور در تبریز 

به دلیل اتفاقاتی که رخ داد، نیمه تمام ماند. 
 شروع تشنج 

دیدار تیم های فوتبال پرسپولیس و تراکتور در چارچوب 
هفته بیست وهشتم لیگ برتر فوتبال در ورزشگاه یادگار امام)ره( 
تبریز برگزار شد. دو تیم بازی را متعادل آغاز کردند. دقیقه ۲8 
ترابی قصد داشت کرنر پرسپولیس را ارسال کند، اما پرتاب 
بطری و سنگ باعث شد دقایقی از بازی متوقف شود. در ادامه با 
درخواست کیانی کاپیتان تراکتور، پرسپولیسی ها موفق شدند 
ضربه خود را ارسال کنند. نیمه نخست سرد و کسل کننده در 
دقایق باقی مانده دنبال شد تا دو تیم با تساوی بدون گل راهی 

رختکن شوند. 
 نیمه دوم 

نیمه دوم تحت تاثیر جو متشنج ورزشگاه قرار گرفت. در دقیقه 
۵۰ مسابقه به دلیل پرتاب اشیا از سوی هواداران تراکتور به سمت 
زمین مسابقه از سوی داور قطع شد. پرتاب اشیا و سنگ به حدی 
زیاد بود که حتی عکاسان هم برای مصون ماندن از سنگ ها وارد 
زمین چمن شدند. مسابقه متوقف و »ساغلام«، سرمربی تراکتور 
به سمت هواداران تراکتور رفت و از آنها خواست که چنین کاری 
انجام ندهند. در هنگام توقف مسابقه بازیکنان دو تیم هم در 
زمین با یکدیگر درگیری فیزیکی پیدا کردند که در نهایت با 
دخالت برخی مسئولان دو تیم درگیری خاتمه پیدا کرد. در 
زمان توقف مسابقه ساغلام سرمربی تراکتور در وسط زمین 
چمن با بازیکنان پرسپولیس صحبت می کرد و حتی رامین 
رضاییان با سرمربی تراکتور صحبت کرد. مهدی کیانی کاپیتان 
تراکتور با التماس از هواداران تیمش می خواست که سنگ پرانی 
نکنند. مسابقه بیش از ۱۰ دقیقه به دلیل پرتاب سنگ از سوی 
تماشاگران متوقف شده بود. هواداران تراکتور با پرتاب سنگ به 

سوی امید عالیشاه اجازه ندادند این بازیکن کرنر بزند و در نهایت 
بازیکن دیگری از پرسپولیس کرنر زد. در زمان توقف مسابقه، داور 
محمد مسلمی پور از تراکتور و حامد پاکدل از پرسپولیس را با 
کارت قرمز جریمه کرد و هر دو تیم ۱۰ نفره شدند. در ادامه بازهم 
سنگ پرانی بازیکنان ادامه داشت و باعث شد داوران و بازیکنان 
از ورزشگاه فرار کنند. بازیکنان پرسپولیس هم بعد از این اتفاق 

دیگر در زمین باقی نماندند و به سمت رختکن فرار کردند. 
 بیانیه پرسپولیس

باشگاه پرسپولیس به دنبال اتفاقات دیدار این تیم در خانه 
تراکتور بیانیه ای صادر کرد. در بخشی از بیانیه آمده است: 
»فوتبال )پنجشنبه شب( شبی دردناک را تجربه کرد و آنچه 
روی داد نتیجه برگزاری مسابقه به هر قیمت و بدون توجه به 
امنیت جانی اعضای تیم ها بود. این مسابقه از همان ابتدا شرایط 
شروع شدن نداشت و جراحتی بزرگ به فوتبال ایران وارد شد. 
شرایط نامناسب برای برگزاری این مسابقه، پیش از شروع آن 
هویدا بود. حضور  بیش از ۳۰ درصدی تماشاگران  در  ورزشگاه، 
فحاشی و حمله با سنگ و اشیای دیگر، قبل از مسابقه آغاز شده 
بود و عدم امکان مهار شرایط نیز معلوم بود. قبل از مسابقه وقتی 
یحیی گل محمدی همراه با دستیار خود برای بررسی شرایط 
زمین وارد شدند، با این مسائل روبه رو بودند که سنگی هم 
دستیار سرمربی پرسپولیس را از ناحیه پهلو دچار جرح کرد. 
« همچنین محمد محمدی معاون ورزشی باشگاه پرسپولیس 
درباره اتفاقات و حاشیه های رخ داده در دیدار این تیم مقابل 
تراکتور اظهارداشت: این اتفاقات به خاطر عدم درایت دوستان 
رقم خورده است. وقتی دستورالعمل بوده که کلا ۳۰ درصد 
تماشاگر به ورزشگاه بیاید؛ ناظر چرا اجازه داد بازی برگزار شود؟ 
متاسفانه این اتفاقات از قبل از بازی شروع شده و به جایی رسید 
ک داور مجبور شد بازی را قطع کند. واقعا کسب مقام و سه 
امتیاز به چه قیمتی؟ اگر خدایی نکرده یکی از سنگ ها به چشم 

کسی برخورد می کرد چه کسی جوابگو بود. آن همه سنگ از 
کجا می آید؟

 بیانیه تراکتور 
به گزارش رسانه رسمی باشگاه تراکتور، در پی اتفاقات بازی 
مقابل پرسپولیس در ورزشگاه یادگار امام)ره( و نیمه تمام ماندن 
بازی، باشگاه تراکتور اطلاعیه  ای صادر کرد که در بخشی از آن 
آمده است: »اتفاقاتی در بازی تراکتور و پرسپولیس از سوی 
عده ای تماشاگر ناشناس رخ داد که مورد تایید این باشگاه نیست 
و افراد متخلف قطعا ارتباطی با هواداران واقعی تراکتور ندارند. این 
افراد به حالت مشکوک و صرفا برای ایجاد تنش در ورزشگاه حضور 
یافته بودند. هیچ کدام از مشوقان باشگاه و رابط شهرستان ها، 
افراد تنش آفرین را نمی شناختند و به نظر می رسد عده ای برای 
ضربه زدن به تراکتور در هفته های پایانی لیگ برتر، بین هواداران 
این تیم حضور یافته بودند. متاسفانه تعدادی از اعضای تیم 
رقیب نیز با هدف ماهی گرفتن از آب گل آلود با رفتارهای تنش زا 
هواداران را تهییج و سکوها را ملتهب کردند. از جمله این رفتارها 
پرتاب سنگ به سمت هواداران از سوی امید علیشاه و مهدی 
ترابی بود که به هیچ عنوان قابل توجیه نیست. سوال ما این است 
که کجای دنیا بازیکن حریف به هواداران میزبان توهین کرده و 
به سمت آنها سنگ پرتاب می کند؟!« از سوی دیگر میرمعصوم 
سهرابی مدیرعامل باشگاه تراکتور که با برنامه ورزشگاه صحبت 
می کرد در ادامه با اشاره به پرتاب سنگ از سوی عالیشاه به سوی 
تماشاگران تراکتور گفت: کجای دنیا بازیکن به تماشاگر و هوادار 
ناسزا می کند و به سمت آنها سنگ پرتاب می کند؟ شما دیدید 
سنگی که ترابی به پای بازیکن ما زد و عالیشاه باعث تحریک 
هواداران شد. خدا را شکر با ورود یگان ویژه اتفاق خاصی رخ نداد. 
یک گلایه هم از کادرفنی پرسپولیس دارم، بعداز اینکه عوامل 
تیم و باشگاه تراکتور سکوها را آرام کردند و قرار شد تیم داوری 
به زمین برگردد؛ ۱۰ دقیقه در راهرو منتظر شدند تا پرسپولیس 

بیاید و بازی برگزار شود اما متاسفانه بازی انجام نشد. 
 شکایت 

باشگاه پرسپولیس با توجه به میزبانی تراکتور در بازی 
پنجشنبه شب گذشته و حمله ۲ تماشاگر به سرمربی تیم فوتبال 
پرسپولیس، شکایت خود را به کمیته انضباطی فوتبال و مراجع 
قضائی شهر تبریز ارائه خواهد کرد. به گزارش سایت باشگاه 
پرسپولیس؛ در پی حوادثی که در ورزشگاه یادگار امام)ره( روی 
داد، باشگاه پرسپولیس شکایت خود از باشگاه تراکتور به عنوان 
میزبان مسابقه تقدیم فدراسیون فوتبال خواهد کرد. این باشگاه 
همچنین به طور خاص از ۲ تماشاگری که هنگام حضور یحیی 
گل محمدی در جایگاه به وی حمله کردند به مراجع قضائی و 

دادستانی شهر تبریز شکایت می کند. 
 نتایج دیگر دیدارهای هفته 28: 

نساجی مازندران ۲ ...................................................  هوادار یک
پیکان یک........................................................................   فولاد ۲ 
سپاهان ۳ ��������������������������������������������������������   شهرخودرو صفر
گل گهر ۲ ..........................................  نفت مسجد سلیمان صفر
..................................................  ذوب آهن یک فجرسپاسی صفر
............................................... مس رفسنجان ۲ صنعت نفت صفر
استقلال صفر .....................................................  آلومینیوم صفر

اسماعیل حلالی، بازیکن سابق تیم های 
تراکتور و پرسپولیس در خصوص اتفاقات دیدار 

پرسپولیس و تراکتور صحبت کرد. 
 در خصوص حاشیه های تراکتور و 

پرسپولیس چه نظری دارید؟
شهر  این  در  و  بوده  تبریز  من  زادگاه 
برای  بازی  از  پس  و  شدم  فوتبالیست 
ماشین سازی و تراکتور راهی پرسپولیس شدیم. 
باید این ماجرا ریشه یابی شود چون جنس 
همشهریان خود را می شناسم. آنها انسانیت 
را در اولویت زندگی خود دارند و ملاک اصلی 
آنها رعایت اخلاق و احترام به مهمان است. 
حوادثی که در دیدار تراکتور و پرسپولیس رخ 
داد نظیر آن دیده نشده است. چنین تصاویری 
که از هواداران تبریزی دیده شد فاصله زیادی با 
مردمانی دارد که من آنها را می شناسم. شاید در 
این چند سالی که از تبریز خارج شدم افرادی 
پیدا شده اند که می خواهند شخصیت یک شهر 
را زیرسوال ببرند وگرنه رفتارهایی زننده ای 
که از سوی بخشی از هواداران رخ داد اصلا 
سنخیتی با مرام و مسلک تبریزی ها ندارد. این 
اتفاقات می تواند دلایل مختلفی داشته باشد، 
باید بانیان این ماجراها شناسایی شوند و از 
ورود آنها به محیط های ورزشی جلوگیری شود. 
 برخی اعلام کرده اند امید عالیشاه با 
پرتاب سنگ به بیرون از زمین و به سوی 
تماشاگران باعث ایجاد جو وحشتناکی 

شد!
عالیشاه چند سال قبل برای تراکتور بازی 
کرده بود و با حرف و حدیث هایی از این باشگاه 
جدا شد. اتفاقات قبلی باعث شده بود تا روی او 
حساسیتی وجود داشته باشد، ولی او سنگ ها را 
به سوی تماشاگران پرتاب نکرد و آنها را از زمین 
بیرون انداخت. بنابراین نباید به دنبال ایجاد 
بهانه بود ضمن اینکه قطعا الفاظ نامناسبی به 
عالیشاه داده شده است. باید حوادث تلخ بازی ۲ 
تیم ریشه یابی شود و یکبار برای همیشه برروی 
چنین اتفاقاتی نقطه پایانی گذاشت. در آینده 
هم پرسپولیس و تراکتور باهم بازی دارند و 
برگزاری بازی در زمین ثالث راهکار جالبی 
نیست که این فصل در دیدارهای پرسپولیس 

و سپاهان رخ داد.

گفـــتوگـــو

 تصمیم »بالسینی« 
شناگر ایرانی برای مهاجرت 

فارس: هنوز همه اهالی شنا به یاد دارند که 
در سومین روز از بازی های المپیک توکیو تنها 
نماینده شنای ایران در این مسابقه در ماده 
۲۰۰ متر پروانه به آب زد و در دسته اول در 
کنار شناگرانی از جامائیکا، اسلوواکی، تایلند، 
سوریه و سیشل رقابت کرد و با رکورد یک 
دقیقه و ۵۹و۹۷ به کار خود پایان داد و در نهایت 
در ماده ۲۰۰ پروانه در رده ۳۳ قرار گرفت. 
»متین بالسینی« که پیش  از المپیک در 
انتخابی المپیک صربستان رکورد ۲و۰۰و۹۴ 
را ثبت کرده بود توانست رکورد ملی خود را در 
توکیو بهبود بخشد و تا حدود زیادی نگاه ها به 
شنا را تغییر دهد، اما خیلی زود همه چیز رنگ 
باخت و ورق برگشت. متین بالسینی بعداز اتمام 
مسابقاتش در المپیک توکیو مصاحبه ای انجام 
داد که چندان به مذاق مسئولان فدراسیون 
و ورزش کشور خوش نیامد. با وجود اینکه 
بالسینی چندین بار به روش های مختلف نسبت 
به شرایط گلایه کرده بود، اما هیچ واکنشی 
از مسئولان فدراسیون که ادعا می کنند از 
جنس این رشته هستند ندید و حالا تصمیم 
گرفته تا از تیم ملی ایران جدا شود و زیر پرچم 

پناهجویان در مسابقات حضور پیدا کند.

خارجازمستطیلسبز

اسماعیل حلالی: 
 اتفاقات ورزشگاه

 سنخیتی با مرام 
تبریزی ها ندارد! 

خــــبر
 چرا قرارداد »بیرانوند« 

با پرسپولیس قطعی نشد؟ 
روز چهارشنبه مدیر برنامه های علیرضا 
بیرانوند در باشگاه پرسپولیس حاضر و تصور 
همگان به این بود که این قرارداد نهایی شده اما 
خبر رسید که بیرانوند راهی خارج از کشور شده 
و صحبت هایی هم مطرح شد که او از دست 
مسئولان پرسپولیس شاکی شده و با آنها به 
توافق نرسیده و احتمالا برای عقد قرارداد با یک 
تیم از حاشیه خلیج فارس راهی سفر شده است. 
پیگیری های »تسنیم« اما گویای این است که 

ظاهرا بیرانوند به مسئولان پرسپولیس 
اعلام کرده که سفری در پیش دارد. 
دلیل اینکه قرارداد او نیز با سرخپوشان 

به سرانجام نهایی نرسیده، این بوده که 
قرارداد موارد حقوقی داشته که باید 
برطرف شود. از سویی دیگر نیز با 
توجه به اینکه دو هفته از لیگ باقی 

مانده؛ یحیی گل محمدی 
سرمربی این تیم تاکید 
تمام  لیگ  تا  کرده 
نشده باشگاه در مورد 
فعالیت  نقل وانتقالات 
باشد  نداشته  رسمی 

و همین موضوع باعث 
شده تا مدیران پرسپولیس 
نسبت به ماجرای »بیرو« 
رفتار منفعل داشته باشند. 

جنجال در دیدار »پرسپولیس« و »تراکتور« 

بازی نیمه تمام در بــاران سنـگ
 سنگ پراني قبل از نیمه دوم و قطع بازي در نیمه اول و از دقیقه 28 آغاز شد؛ درست هنگامي که ترابي 

بازیکن پرسپولیس مي خواست ضربه کرنر را بزند

      خیرخواهانه 
دراگان اسکوچیچ، سرمربی تیم ملی فوتبال به همراه 
محمد پنجعلی کاپیتان اسبق تیم ملی و صادق درودگر 
مدیر بازاریابی سازمان لیگ فوتبال در مرکز طبی 
کودکان حاضر شد و با کودکان سرطانی دیدار و 

گفت وگو کرد.

             سیامند 
وزیر ورزش وجوانان در ادامه سفر خود به شهرستان 
اشنویه به عنوان نماینده ویژه رئیس جمهور بر سر مزار 
مرحوم سیامند رحمان حاضر شد سیدحمید سجادی 
پس از قرائت فاتحه، با پدر مرحوم رحمان به گفت وگو 

پرداخت.

                      تونل قهرمانی 
پیش از شروع  مسابقه استقلال و آلومینیوم در 
ورزشگاه آزادی، بازیکنان آلومینیوم برای قهرمان 
لیگ برتر تونل افتخار ایجاد کردند که پیش از این در 
فوتبال ایران کم سابقه بود. شاگردان رحمتی اقدام شان  

قابل توجه بود.

ت
شــ

سنو
عک

 منابع نزدیک به سایت فوتبال ایتالیا مدعی شدند که زلاتان 
ابراهیموویچ پیشنهاد سرمربی تیم ملی سوئد برای حضور در 
اردوی زردپوشان اسکاندیناوی را رد کرده است. ابراهیموویچ 
۴۰ ساله در آستانه کسب اولین قهرمانی اش با میلان در سری 
A از سال ۲۰۱۱ است، اتفاقی که با اضافه شدن تنها یک امتیاز 
دیگر به مجموع امتیازات روسونری و تساوی در خانه ساسولو رخ 
خواهد داد. پس از این بازی که یکشنبه برگزار خواهد شد، کار 
ایبرا و هم تیمی هایش در این فصل از فوتبال باشگاهی اروپا عملا 
به پایان می رسد و تمرکز اهالی فوتبال به بازی های ملی معطوف 
خواهد شد. درواقع دو هفته پس از پایان سری A، مسابقات 

لیگ ملت های اروپا آغاز می شود و به همین 
دلیل هم یان.اندرسون، سرمربی تیم ملی 
سوئد از ایبرا دعوت به عمل آورده است تا 
در این مسابقات حضور داشته باشد، اما 
ظاهرا او این دعوت را رد کرده و دلیل آن هم 
مصدومیت هایی بوده است که در این فصل 

او را تحت فشار قرار داده و هنوز هم به طور 
کامل از آنها رهایی نیافته است. 

البته طبق اعلام منابع نزدیک 
به ستاره سوئدی، این تصمیم 

زلاتان تاثیری روی آینده او با 
تیم ملی کشورش نخواهد 

داشت و ستاره روسونری 
در فرصت های بعدی 
تیم  این  برای  بازهم 

بازی خواهد کرد. 

بیــنالمــلل


